
Zapisnik 
 sa 39. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 19. studenog 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/9, URBROJ: 2137-15-24-1 od 8. studenog 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 18:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Milan Kolar 
4. Vjekoslav Grguljaš, 
5. Hrvoje Fuček, 
6. Ivan Turbelija,  
7. Božidar Jendrijev. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 

 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 39. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 39. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća gđa. Martina Jendrijev Tomašek i g. 
Darko Marić koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 38. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 10. listopada 2024. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 38. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 38. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, od 10. 

listopada 2024.  godine, verificiran jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 39. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema, dajem na 
usvajanje Dnevni red 39. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 39. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 
 



Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za 

klimu i energiju, 
2. Razmatranje i usvajanje  Analize i vrednovanja učinaka upravljanja i korištenja komunalne 

infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, 
3. Razmatranje i usvajanje  Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Ferdinandovac za 2023. godinu, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac, 
5. Razmatranje prijedloga i davanje suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun 

plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac, 
6. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića 

Košutica za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. godinu, 
7. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu  

Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, 
8. Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice 

za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac, 
9. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o pristupanju  

Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za 
klimu i energiju. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Na prošloj sjednici Općinskog vijeća donesena je odluka o odabiru 
izrađivača akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine Ferdinandovac (SECAP). 
Izrada navedenog plana nije obavezna, ali je postao uvjet za prijavu na veliki broj natječaja na koje 
se mogu prijaviti primjerice projekti izgradnje pješačko-biciklističkih staza, pod uvjetom da se uz njih 
sade drvoredi. Prije izrade navedenog Plana, općina pristupa Sporazumu gradonačelnika za klimu i 
energiju. Navedeni Sporazum je najveća svjetska inicijativa koja okuplja lokalne energetske i 
klimatske aktere s ciljem smanjenja klimatskih promjena i energetske potrošnje. Potpisnici ovog 
Sporazuma obvezuju se smanjiti emisije CO2 za 40% do 2030. godine. Radi postizanja tog cilja, 
akcijskim planom energetski i klimatski održivog razvitka (SECAP) propisuju se mjere i aktivnosti koje 
će se poduzimati kako bi se taj cilj ostvario. To uključuje i provedbu projekata koje jedinice lokalne 
samouprave provode da bi ostvarile taj cilj. Kako bi Općina bila prihvatljiv prijavitelj na natječaje za 
dodjelu sredstava sufinanciranja iz EU i nacionalnih izvora, a kojima je propisana obveza izrade 
SECAP-a, predlažem pristupanje navedenom Sporazumu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o pristupanju  
Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju. 
Odluka o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju nalazi se u privitku 

ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 



Točka 2. 
Razmatranje i usvajanje  Analize i vrednovanja učinaka upravljanja i korištenja 

komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima smo zaprimili Analizu i vrednovanje učinaka upravljanja i 
korištenja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ 
općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK je zadužio za obrazloženje Analize pročelnicu JUO Općine Ferdinandovac. 
HELENA SMRČEK, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac: Državna revizija naložila 

je Općini Ferdinandovac provođenje analize i vrednovanja učinaka upravljanja i korištenja 
komunalne infrastrukture. Ista je provedena sukladno Odluci o kriterijima i pokazateljima 
učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom na području Općine Ferdinandovac. Analiza 
se odnosi na 2023. godinu, a njome je pobrojana komunalna infrastruktura na području Općine 
Ferdinandovac, kriteriji za učinkovito upravljanje istom, pokazatelji učinkovitosti,  izvršene aktivnosti 
upravljanja komunalnom infrastrukturom, problemi u vezi s upravljanjem i korištenjem, utjecaj na 
lokalnu zajednicu te način na koji se upravljanje komunalnom infrastrukturom može unaprijediti. 
Također, prikazano je ispunjenje načela propisanih Zakonom o komunalnom gospodarstvu. Iz 
analize je vidljivo da su vezano uz nerazvrstane ceste u 2023. godini vršene aktivnosti šodrenja 
poljskih puteva, krpanje udarnih rupa na asfaltiranoj cesti u dijelu ulice Trepče te bitumenizacija u 
dijelovima ulica M.P. Miškine, V. Nazora, Lepa Greda i Stari Drum. Vezano uz javne površine na 
kojima nije dopušten promet motornih vozila, izgrađena je pješačka staza na Trgu slobode. Zelene 
površine održavane su košnjom i sadnjom drveća i cvijeća, a izvršeno je uređenje parka na trgu 
slobode i uređenje pomoćnog nogometnog igrališta. Uređaji i građevine javne namjene održavani 
su i popravljani prema potrebi, obnovljen je u cijelosti paviljon u parku. Javna rasvjeta održavana je 
vršenjem popravaka i zamjenom postojećih rasvjetnih tijela LED rasvjetom. Na mjesnom groblju 
izvršeno je rušenje dotrajalog drvoreda te je vršeno redovno održavanje groblja i mrtvačnice. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Analizu i vrednovanje učinaka 
upravljanja i korištenja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

Zaključak o usvajanju Analize i vrednovanja učinaka upravljanja i korištenja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini.  

Zaključak o usvajanju Analize i vrednovanja učinaka upravljanja i korištenja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 

 
Točka 3. 

Razmatranje i usvajanje  Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 
Općine Ferdinandovac za 2023. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Ferdinandovac za 2023. godinu. 
Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK je zadužio za obrazloženje Analize pročelnicu JUO Općine Ferdinandovac. 
HELENA SMRČEK, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac: Općina je obvezna 

upravljati i raspolagati svojom imovinom na način kako je to propisano i za državnu imovinu 
Zakonom o upravljanju državnom imovinom. Sukladno navedenom Zakonu, Općina izrađuje godišnji 
plan upravljanja imovinom, a o izvršenju istog se izvješćuje općinsko vijeće jednom godišnje. 



Predmetno izvješće odnosi se na 2023. godinu. U 2023. godini nije bilo značajnijih raspolaganja 
imovinom, kao primjerice prodaja ili kupnja nekretnina. Poduzimane su normativne aktivnosti 
upravljanja imovinom. Pa je tako donesena Strategija upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2023. do 2029. godine kojom su određeni srednjoročni ciljevi i 
smjernice upravljanja imovinom, uvažavajući pri tome gospodarske i razvojne interese Općine 
Ferdinandovac. Na temelju navedene Strategije donose se godišnji planovi upravljanja imovinom 
koji sadrže detaljnu analizu stanja i razrađene planirane aktivnosti u upravljanju pojedinim oblicima 
imovine u vlasništvu Općine Ferdinandovac. U 2023. godini poduzimane su aktivnosti sređivanja 
evidencija komunalne infrastrukture i njihovo pravilno evidentiranje u poslovnim knjigama, 
donesene su odluke o proglašenju komunalne infrastrukture. U 2023. godini nije bilo procjena 
vrijednosti nekretnina, ali su iste vršene u ovoj godini za ošasnu imovinu s ciljem prodaje iste. U 
narednim godinama u planu je vršenje daljnjih procjena vrijednosti nekretnina koje je Općina 
naslijedila kao ošasnu imovinu te prodaja istih. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
PREDSJEDNIK: Da li ima kakvog interesa za kupnju nekretnina za koje je proveden natječaj ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Smatram da ima zainteresiranih, ali u natječajnom roku nije pristigla 

niti jedna ponuda. Navedeno vjerojatno zbog previsoke procijenjene vrijednosti nekretnina. 
Sukladno zakonskim odredbama, u slučaju da na natječaj ne pristigne niti jedna ponuda, općina 
može od ovlaštenog vještaka koji je izradio procjenu tražiti revidiranje, odnosno smanjenje, 
procijenjene vrijednosti nekretnina te ponoviti natječaj s manjim početnim cijenama. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za riječ ili ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o provedbi Plana upravljanja 
imovinom u vlasništvu Općine Ferdinandovac za 2023. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac za 2023. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 

 
Točka 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 
odjelu Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Prošle godine određena je nova osnovica za obračun plaća službenika i 
namještenika Jedinstvenog upravnog odjela. Osnovica je određena u iznosu 840,00 eura što je 
ujedno i iznos minimalne bruto plaće u RH. Obzirom da se od iduće godine minimalac povećava na 
970,00 eura bruto te s obzirom na visoku stopu inflacije, povećana je osnovica za obračun plaća 
zaposlenika JUO na navedeni iznos. Trenutno važećom odlukom o koeficijentima za obračun plaća 
službenika i namještenika JUO Općine Ferdinandovac, koeficijenti za obračun plaća određeni su u 
rasponu od 1,00 do 2,00. Najniži koeficijent propisan je za radno mjesto „spremač“ s obzirom na 
najmanju razinu stručne spreme, dok je najviši koeficijent koji iznosi „2,00“ propisan za pročelnika 
JUO. Ovim prijedlogom Odluke predlaže se povećanje koeficijenata za radna mjesta pročelnika, 
stručnog suradnika za opće poslove i javnu nabavu te referenta za računovodstvene poslove. 
Navedeno iz razloga smanjenja velike razlike u odnosu na plaću načelnika do koje je došlo zbog 
povećanja osnovice za obračun plaća državnih dužnosnika. Također, radi se o radnim mjestima sa 



najvećim stupnjem odgovornosti u JUO. Zadovoljan sam radom službenika na navedenim radnim 
mjestima te smatram da je za Općinu važno zadržavanje istih. U slučaju nestručnog kadra  i 
nedovoljnog poznavanja propisa i radne materije Općina se izlaže kaznama. Trenutno nije 
predviđeno povećanje koeficijenta namještenicima s obzirom na nedostatak inicijative i volje za rad 
u posljednje vrijeme. S njima ću održati sastanak i razgovarati kako bi odgovornije pristupali poslu 
te samostalnije uočavali i obavljali svoje radne zadatke. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? 
PREDSJEDNIK je podržao ovaj prijedlog posebice zbog povećanja opsega poslova i inflatornog 

opterećenja. 
POTPREDSJEDNICA zamolila za pojašnjenje radnih mjesta na koje su trenutno raspoređeni 

službenici i namještenici JUO. 
HELENA SMRČEK, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac: Trenutno je u JUO 

Općine Ferdinandovac raspoređeno tri službenika i tri namještenika. Službenici su raspoređeni na 
radna mjesta pročelnika, stručnog suradnika za opće poslove i javnu nabavu te referenta za 
računovodstvene poslove. Namještenici su raspoređeni na radna mjesta spremača, pomoćnog 
komunalnog radnika i djelatnika na održavanju komunalne opreme. Ostala radna mjesta predviđena 
su pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu, ali nisu popunjena. Pravilnikom je predviđeno više radnih 
mjesta u slučaju potrebe za zapošljavanjem u nekim narednim godinama.  

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je npr. predviđeno je radno mjesto „Viši referent za projekte 
EU-voditelj projekta“ za kojeg sada nema potrebe, ali u slučaju odobrenja nekog većeg EU projekta 
može se zaposliti na određeno dok traje projekt pa bi se i plaća tog zaposlenika financirala iz 
projekta. 

MILAN KOLAR, član, osvrnuo se na problem s radom djelatnika komunalnog pogona. Smatra 
da se s njima treba razgovarati i stimulirati ih da bolje rade jer i mještani primjećuju da se posao ne 
obavlja kako treba. 

IVAN TURBELIJA, član, podržao povećanje koeficijenata za službenike JUO jer dobro rade svoj 
posao. Smatra da je Općina uvelike uštedjela jer službenici većinu projekata provode sami pa se time 
štedi na vanjskim suradnicima. Također se slaže da namještenici JUO trenutnim radom ne 
ispunjavaju uvjete za povećanje koeficijenata. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za riječ ili ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o određivanju 
koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine 
Ferdinandovac.Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  
Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Odluku o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac. 

Odluka o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
  

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i davanje suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 

službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 
službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac. Dajem riječ 
općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Kako je ranije spomenuto, za službenike i namještenike JUO Općine 
Ferdinandovac određena je nova osnovica za obračun plaće u iznosu od 970,00 eura bruto koliko bi 



od iduće godine bila i minimalna bruto plaća u RH. Osnovica u istom iznosu planirana je i za 
zaposlenike Dječjeg vrtića Košutica. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o utvrđivanju 
osnovice za obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 
  Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 
službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac.  

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 
službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića 

Košutica za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. godinu 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Financijskog plana Dječjeg 
vrtića Košutica Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu. Dajem riječ 
općinskom načelniku.      

OPĆINSKI NAČELNIK: Prijedlog Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za 2025. godinu 
utvrđen je na Upravnom vijeću vrtića. Planirani rashodi za 2025. godinu iznose 345.966,00 eura. 
Rashodi su planirani u većem iznosu u odnosu na 2024. godine za oko 62.000,00 eura. Navedeno 
zbog povećanja troškova do kojeg je došlo zbog povećanja cijena namirnica, režija te povećanja 
plaća. Najveći dio rashoda vrtića pokriva se iz općinskog proračuna, manjim dijelom iz uplata 
roditelja, a dobra je vijest da se i država uključila u sufinanciranje rada vrtića te se isplaćuju sredstva 
za fiskalnu održivost vrtića. Sredstva se isplaćuju prema postotnom udjelu u prosječnoj cijeni 
smještaja u dječjim vrtićima na razini Republike Hrvatske po djetetu. Za 2025. godinu planirali smo 
sredstva za fiskalnu održivost vrtića u iznosu od 100.000,00 eura. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
IVAN TURBELIJA, član: Da li će država trajno sufinancirati rad vrtića ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Za sada hoće, tako je propisano. Postoje inicijative da država preuzme 

na sebe sufinanciranje plaća zaposlenika vrtića po istom principu kao i u osnovnim školama. 
MILAN KOLAR, član: Sufinanciranje dijela troškova vrtića od strane države je dobro za 

rasterećenje općinskog proračuna. Ukoliko će i dalje rasti BDP država će i dalje sufinancirati vrtić te 
provoditi i porezna rasterećenja. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za riječ ili ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Financijski plan 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu.  Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu.  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 



 
Točka 7. 

Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Izmjena Pravilnika o radu 

Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  
OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac odnose 

se na promjenu koeficijenata za obračun plaća zaposlenika Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. 
Predlaže se povećanje koeficijenata za sva radna mjesta za 0,10. Prijedlogom Odluke o utvrđivanju 
osnovice za obračun plaće zaposlenika Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac planirano je povećanje 
osnovice za obračun plaće na 970,00 eura bruto. Povećanje plaća nužno je zbog velike inflacije i 
zadržavanja radnih mjesta posebice stručnih odgojitelja, kao i približavanja plaćama zaposlenika 
osnovnih škola. Također, zbog otvaranja nove odgojne skupine povećan je opseg poslova 
spremačice i kuhara. Sukladno zakonu, plaće zaposlenih u vrtićima trebale bi se izjednačiti s plaćama 
zaposlenika osnovnih škola, ali u većini općina i gradova to za sada nije moguće jer se plaće većim 
dijelom financiraju iz proračuna općina i gradova te nema dovoljno financijskih sredstava za 
navedeno izjednačenje. Plaće će i s predloženim povećanjem biti ispod plaća djelatnika osnovnih 
škola, ali su unutar trenutnih financijskih mogućnosti Općine. Iz komunikacije s ravnateljicom, 
zaposlenici su zadovoljni predloženim povećanjem i radnim okruženjem. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK podržao povećanje plaća zaposlenika vrtića s ciljem zadržavanja i privlačenja 

stručnog osoblja te zbog povećanja opsega poslova nastalog otvaranjem dodatne odgojno-
obrazovne skupine. Smatra da vrtić dobro funkcionira te da je otvaranjem nove odgojno-obrazovne 
skupine postignut cilj da ni jedno dijete više nije na listi čekanja. 

 PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za riječ ili ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Izmjene Pravilnika 
o radu Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac.  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o radu Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 

 
Točka 8. 

Razmatranje prijedloga i davanje prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za 
obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o utvrđivanju osnovice 

za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom 
načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Obrazloženje Odluke dano je u prethodnoj točci Dnevnog reda. Dakle 
nova osnovica za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac iznosila bi 
970,00 eura bruto. Nova osnovica primjenjivala bi se s plaćom za prosinac 2024., a koja se isplaćuje 
u siječnju 2025. godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Odluku o 
utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  



PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun 
plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac.  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju osnovice za obračun 
plaće zaposlenima u Dječjem vrtiću Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio.  

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 9. 

Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 
 

PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
MILAN KOLAR, član, predložio je da se u narednim godinama radi obilježavanja Dana sjećanja 

na žrtve Domovinskog rata i Dan sjećanja na žrtvu Vukovara i Škabrnje zapale lampaši po ulicama, 
po uzoru na druge gradove i općine. Navedeno kako bi se na dostojanstven način odala počast svim 
žrtvama rata te stvorila svijest i kod mlađih generacija. 

OPĆINSKI NAČELNIK  vezano uz obilježavanje Dana sjećanja na žrtve Domovinskog rata i Dan 
sjećanja na žrtvu Vukovara i Škabrnje održana je sveta misa u crkvi u Ferdinandovcu te je udruga 
branitelja zapalila lampaše kraj spomenika braniteljima u parku na Trgu slobode, ali prihvaća se 
prijedlog g. Milana Kolara vezano uz lampaše za iduću godinu. Navedeno bi se moglo organizirati i 
u suradnji s Osnovnom školom Ferdinandovac, da se uključe mlađe generacije. 

VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, obavijestio nazočne da su članovi braniteljske udruge iz 
Ferdinandovca također i održali predavanje u Osnovnoj školi Ferdinandovac na temu Domovinskog 
rata. Zamolio načelnika da djelatnici u narednim godinama malo više počiste oko spomenika, barem 
kad su takvi događaji jer je ove godine bilo dosta lišća. 

IVAN TURBELIJA, član, pohvalio saniranje ceste u „Rinji“, radovi su jako dobro izvedeni. Dobro 
su izvedeni spojevi na dio ceste presvučen bitumenom, sanirana su sva udubljenja i dobro 
napravljene bankine. Mještani su zadovoljni. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Postoji novi moment vezan uz sufinanciranje izgradnje Centra za starije 
osobe Đurđevac. Iz Grada Đurđevca javili su da bi se u sufinanciranje radova uključila i županija. 
Time bi novi model sufinanciranja radova bio sljedeći: 1/3 Koprivničko-križevačka županija, 1/3 Grad 
Đurđevac i 1/3 okolne općine. Time bi udio sufinanciranja Općine Ferdinandovac u radovima bio 
smanjen s prvotno predloženih 80.000,00 eura na oko 26.000,00 eura. Obveza sufinanciranja 50% 
mjesečne cijene za sva četiri korisnika s područja Općine Ferdinandovac na razdoblje od pet godina 
ostala bi kako je i prvotno planirano, odnosno oko 750,00 eura po osobi. Molim mišljenje Općinskog 
vijeća. 

MILAN KOLAR, član: navedeno učešće u izgradnji nije nešto što si Općina ne može priuštiti, 
ali pitanje je što dalje s time. Što se time može dobiti. Radi se o ulaganju koje nije na našem području. 
Također, pitanje je koje četiri osobe i po kojim kriterijima odabrati.  

POTPREDSJEDNICA: Trenutno je s područja Općine Ferdinandovac u domovima za starije oko 
12 osoba. Ja i dalje stojim kod prvotnog mišljenja da se ne ulazi u taj projekt, već da Općina 
Ferdinandovac uvede program sufinanciranja dijela smještaja svih mještana s područja Općine 
Ferdinandovac u svim domovima za starije, a prema određenom imovinskom cenzusu.  

VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, složio se s gđom. Ljubicom Penezić. Predlaže uvođenje 
sufinanciranja prema imovinskom cenzusu jer će se na taj način riješiti problem svih starijih osoba s 
područja Općine , a ne samo za četiri osobe. 

Članovi Općinskog vijeća predložili su donošenje zaključka o očitovanju Općine Ferdinandovac 
na prijedlog sufinanciranja izgradnje Centra za starije osobe Đurđevac. 



PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi na ovu temu ? Budući da nema 
dajem na donošenje prijedlog Zaključka kako slijedi: 

 
ZAKLJUČAK  

o očitovanju Općine Ferdinandovac na prijedlog sufinanciranja izgradnje  
Centra za starije osobe Đurđevac  

 
I. 

Odbija se prijedlog Grada Đurđevca o sufinanciranju dijela troškova izgradnje Centra za 
starije osobe Đurđevac. 
 

II. 
Ovaj Zaključak objavit će se na mrežnoj stranici Općine Ferdinandovac 

www.ferdinandovac.hr . 
 

PREDSJEDNIK:  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  Utvrđujem da je 
Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o očitovanju Općine Ferdinandovac na prijedlog sufinanciranja izgradnje Centra 
za starije osobe Đurđevac. 

Zaključak o očitovanju Općine Ferdinandovac na prijedlog sufinanciranja izgradnje Centra 
za starije osobe Đurđevac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Da li je završena rekonstrukcija ceste na Brodiću za koju je investitor ŽUC 
Koprivničko-križevačke županije ? Kome se mogu prijaviti štete nastale izvođenjem radova na 
poljoprivrednim površinama ? 

OPĆINSKI NAČELNIK: Koliko mi je poznato radovi asfaltiranja su završeni. Smatram da se 
vlasnici poljoprivrednih zemljišta za eventualne štete trebaju obratiti izvođaču radova. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. Završavam 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 18:52 sati. 

 
 
ZAPISNIČAR:                                                                   PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                                           Branko Patačko 

http://www.ferdinandovac.hr/

